

卫理公会以萨迦守望者 01-07/02/2024

二月第一个星期的祷告事项

1.世界

- 【a】 感谢上帝常用神自己权能的命令拖住万有。（希伯来书— 3 中）
- 【b】 恳求上帝搭救那些非常苦难的国家如海地国民。
<https://news.un.org/zh/story/2024/01/1126107>
- 【c】 恳求上帝兴起我们教会及个人参与普世救灾工作，赐福我国卫理公会到世界各地救援工作 Methodist Crisis relief &Development(MCRD)的事工在本国及多个地区发展。
<https://www.facebook.com/cacmcrd/>

2.国家

- 【a】 感谢三一真神在我国目前非常困难政治环境，联合政府得保守稳定发展国家（自 2022-现在）
<https://www.zaobao.com.sg/news/sea/story20240111-1461520>
- 【b】 为国家联邦制度精神的体悟祷告，让国州有盟约精神以落实克服各种州与联邦的关系挑战。
<https://www.toutiao.com/keyword/6440951>
- 【c】 为国家领袖和反贪局带领国家整全的方向决心，能够制订预防胜于治疗的政策和落实。
https://www.sprm.gov.my/index.php?page_id=74&language=zh

3.教会

- 【a】 感谢三一真神在苦难和异教化地方，兴起福音兴旺的工作（包括砂拉越）。
<https://sarawak.sinchew.com.my/news/20231023/sarawak/5076893>
- 【b】 为西方教会退后祷告，愿其他地方教会兴起宣教士进行西方宣教和福音事工。
<https://www.theology.cuhk.edu.hk/sc/publication/newsletter/issue62/article>
- 【c】 为教会把握散聚宣教契机，来进行本地的普世宣教和福音工作。
<http://mb.sarawakmethodist.org/?p=17321>

4.家庭

- 【a】 感谢三一真神，透过神的启示-圣经和基督，我们可以建立一个真正蒙福蒙恩永恒价值的家庭系统。
- 【b】 为父亲和丈夫可以效法基督牺牲的生命态度来在家庭榜样仆人领袖谦卑的牧羊人的生命。（以弗所书五 25-32， 六 4）
- 【c】 为作为母亲和妻子可以能够好好教养孩子及关怀自己的丈夫，活出顺服基督的生命。（以弗所书五 22-24 上）

Methodist Issachar Watchmen 01-07/02/2024

Prayer items 1st week of February

1. World

- 【a】 Thank God for upholding the universe by the word of his power. (Hebrews 1:3)
- 【b】 Ask God to save the countries that are in great suffering, such as the people of Haiti. <https://www.aljazeera.com/where/haiti/>
- 【c】 Ask God to raise up individuals from our churches to participate in universal disaster relief work, and bless the Methodist Church in Malaysia to carry out relief work around the world. May the Methodist Crisis Relief & Development (MCRD)'s ministry grow in this country and in many regions. <https://www.facebook.com/cacmcrd/>

2. Country

- 【a】 Give thanks to the Triune God, that even in this difficult political environment in our country, the coalition government has been able to preserve, stabilize and develop the country (from 2022 to now) <https://www.straitstimes.com/asia/se-asia/unity-govt-is-stable-focused-on-delivering-on-policies-malaysian-pm-anwar>.
- 【b】 Pray for wisdom from the Holy Spirit for our country's federal system, so that the states can overcome the various challenges in the relationship between the different states and the federation. <https://forumfed.org/document/fiscal-federalism-in-malaysia-challenges-and-prospects/>
- 【c】 Ask God to provide national leaders and the Anti-Corruption Bureau with the determination to lead the country in a clear direction, and be able to formulate and implement policies that can prevent corruption. <https://www.sprm.gov.my>

3. Church

- 【a】 Thanks be to the Triune God for bringing the gospel to places full of suffering and undergoing paganization (including Sarawak). <https://www.canaanland.com.my/SKU-A-9789671932568-UNIT-3976>.
- 【b】 Pray for the Western church that is in decline, and for other local churches to raise up missionaries to carry out missions and evangelism in western countries. <https://wng.org/opinions/the-decline-of-a-formerly-christian-empire-1672235392>
- 【c】 Seize the opportunity for churches to gather together for missionary work, and to carry out local/global missions and evangelism work. <https://micn.org/diaspora-mission-strategy-local-churches/>

4. Family

- 【a】 Give thanks for God's Special revelation through the Bible and Christ, so that we can build a family system that is truly blessed and graced with eternal value.
- 【b】 Pray that fathers and husbands will imitate Christ's sacrificial attitude, and model the life of a servant leader and a humble shepherd in the family. (Ephesians 5:25-32, 6:4)
- 【c】 Pray for mothers and wives, that they can raise the children well, care for their husbands, and live a life of obedience to Christ. (Ephesians 5:22-24a)

Pengawal Methodist Issachar 01-07/02/2024

Doa minggu pertama Februari

1. Dunia

- 【a】 Terima kasih Tuhan kerana sentiasa menahan segala sesuatu dengan perintah kuasaNya sendiri. (Ibrani 1:3)
- 【b】 Minta Tuhan untuk menyelamatkan negara-negara yang mengalami penderitaan besar, seperti rakyat Haiti. <https://news.okezone.com/read/2024/01/26/18/2961127/kenya-blokir-penempatan-polisi-ke-haiti-untuk-perangi-geng-kriminal>
- 【c】 Minta Tuhan untuk membangkitkan gereja dan individu kita untuk mengambil bahagian dalam kerja bantuan bencana sejagat, dan memberkati Gereja Methodist di Malaysia untuk menjalankan kerja bantuan di seluruh dunia. Methodist Crisis Relief and Development (MCRD) akan berkembang di negara ini dan di luar negara , <https://www.facebook.com/cacmcrd/>

2. Negara

- 【a】 Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal, dalam suasana politik semasa yang sangat sukar di negara kita, kerajaan campuran telah dapat memulihara, menstabilkan dan membangunkan negara (dari 2022 hingga sekarang) <https://www.astroawani.com/berita-politik/anwar-mahu-semua-kerajaan-perpaduan-negeri-anjur-konvensyen-455894?>
- 【b】 Berdoa untuk pemahaman tentang semangat sistem persekutuan negara, supaya negeri-negeri dapat mempunyai semangat perjanjian untuk melaksanakan dan mengatasi pelbagai cabaran dalam hubungan antara negeri dan persekutuan. <https://forumfed.org/document/fiscal-federalism-in-malaysia-challenges-and-prospects/>
- 【c】 Menyediakan pemimpin negara dan Biro Pencegah Rasuah dengan keazaman untuk memimpin negara ke arah yang menyeluruh, serta mampu menggubal dan melaksanakan dasar yang mencegah lebih baik daripada mengubati. <https://www.sprm.gov.my>

3. Gereja

- 【a】 Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal kerana membangkitkan injil di tempat-tempat penderitaan dan paganisasi (termasuk Sarawak). <https://stratsea.com/malaysia-bracing-for-impact-of-the-green-wave/>
- 【b】 Berdoalah agar gereja Barat berundur, dan gereja tempatan lain untuk membangkitkan hamba Tuhan untuk melaksanakan misi dan penginjilan Barat. <https://www.cnnindonesia.com/internasional/20230707163037-134-970825/kenapa-gereja-gereja-di-eropa-makin-sepi-jemaat>
- 【c】 Berdoalah untuk gereja mengambil kesempatan untuk gereja-gereja berkumpul untuk kerja Injil untuk melaksanakan misi global di tempatan. <https://www.astroawani.com/berita-politik/anwar-mahu-semua-kerajaan-perpaduan-negeri-anjur-konvensyen-455894?>

4. Keluarga

- 【a】 Terima kasih kepada Tuhan Tritunggal, melalui wahyu Tuhan - Alkitab dan Kristus, kita boleh membina sistem keluarga yang benar-benar diberkati dan dikurniakan nilai kekal.
- 【b】 Bagi bapa dan suami untuk meniru sikap pengorbanan Kristus dan contoh kehidupan seorang pemimpin hamba dan seorang gembala yang rendah hati dalam keluarga. (Efesus 5:25-32, 6:4)
- 【c】 Supaya sebagai ibu dan isteri, kita dapat membesarkan anak-anak kita dengan baik dan menjaga suami kita, dan menjalani kehidupan yang taat kepada Kristus. (Efesus 5:22-24a)